
Zväz vojakov SR Klub Martin-Podháj 

Správa z konania VČS u klubu ZV SR Martin-Podháj 

konanej dňa 25.2.2017  

     

 Rada klubu venovala  zvýšenú pozornosť obsahovej príprave výročnej schôdze a to 

z dôvodu zoznámenia a objasnenia členov klubu  s ďalším smerovaním klubu, ale i celého 

zväzu a činnosťou jeho orgánov, t.j. Prezídia a Zväzovej rady. Oboznámenie vykonal predseda 

klubu pplk.v.v. Ing. Josef Surman formou  pripravenej prezentácie.  

  Výročnej členskej schôdze sa zúčastnilo 57,8 % členov klubu, čím bola schôdza uznášania 

schopná. 

    

   Správu o činnosti a ďalších úlohách klubu predniesol predseda klubu pplk.v.v.Ing. Josef 

Surman.  V správe o činnosti kluby zhodnotil činnosť klubu  od poslednej výročnej členskej 

schôdze. Zameral sa na vyhodnotenie splnenia uznesenia z VČS konanej v r.2016 

a jednotlivých uznesení zo zasadania Zväzovej rady. V správe rozobral aj spoluprácu s orgánmi 

štátnej správy, samosprávy, s okresným výborom JDS a Oblastným výborom SZ PB. 

Skonštatoval, že plánované akcie sa podarilo splniť v plnom rozsahu a na výbornej úrovni. 

Vytkol členom klubu malú aktivitu ako aj účasť na prioritných akciách , ktoré boli radou klubu 

organizované v spolupráci s inými, partnerskými organizáciami. Rovnako spolupráca 

s jednotlivými subjektmi, s ktorými má klub spísanú dohodu o vzájomnej spolupráci, bola pre 

činnosť klubu prínosom a napomohlo ku zvýšeniu vnútornej činnosti klubu a spokojnosti 

členov klubu s vykonávanými aktivitami. V závere stanovil  hlavné úlohy pre ďalšiu činnosť 

klubu a oboznámil prítomných s Pláne činnosti na rok 2017. Následne oboznámil členov klubu 

s listom predsedu Zväzovej rady týkajúceho sa (ne)spolupráce Prezídia so Zväzovou radou. 

 

Správu  o správnosti hospodárenia klubu v roku 2016 predniesol predseda kontrolnej 

komisie, kde konštatoval, že hospodárenie klubu bolo vykonávané v súlade so Smernicou pre 

hospodárenie vydanou ZV SR a pri vykonanej kontrole neboli zistené nedostatky. 

    Správu o hospodárení klubu za rok 2016 predniesol hospodár klubu mjr. v.v. Kovanda Jiří. 

Oboznámil prítomných s čerpaním finančných prostriedkov za rok 2016 a konštatoval, že klub 

hospodáril s prebytkom, ktorý bude prevedený do roku 2017. 

     

V ďalšom predseda klubu oboznámil účastníkov jednania s finančným rozpočtom na 

rok 2017, ktorý bol spracovaný ako vyrovnaný, s upozornením na najväčšie finančné zaťaženie 

pri realizácii streleckej súťaže v mesiaci jún 2017. 

 

Voľby  delegátov  na mimoriadny ZV SR boli vykonané verejným hlasovaním. Za 

delegátov boli jednohlasne zvolení : predseda klubu pplk.v.v. Ing. Josef Surman a pplk.v.v. 

Imrich Repka. 

      

V diskusii členovia klubu vyjadrili nesúhlas s činnosťou Prezídia, predovšetkým 

v oblasti sociálneho zabezpečenia, konkrétne úpravy zákona 461/2003 Z.z.. Bolo konštatované, 

že nejaké jednanie prebehlo, ale  závery z neho nie sú známe. Pozastavili sa nad jednaním 

rozhodcovskej komisie, ktorá zastavila platnosť Rokovacieho poriadku bez toho, že by o ňom 

niečo konzultovala so Zväzovou radou. Členská schôdza poverila Radu klubu, aby o týchto 

otázkach písomne žiadala informáciu a vysvetlenie od Prezídia zväzu a o výsledku informovala 

členskú základňu. 

 

 

 

 



Zväz vojakov SR Klub Martin-Podháj 

Správa z konania VČS u klubu JDS Martin-Podháj- vojsko 
 

    Rada klubu venovala  zvýšenú pozornosť obsahovej príprave výročnej schôdze a to z dôvodu 

zoznámenia a objasnenia členov klubu  s ďalším smerovaním klubu, ale i celej činnosti na rok 

2017. Oboznámenie vykonal predseda klubu  Ing. Josef Surman formou  pripravenej 

prezentácie.  

  Výročnej členskej schôdze sa zúčastnilo 87,8 % členov klubu, čím bola schôdza uznášania 

schopná. 

    

  Správu o činnosti a ďalších úlohách klubu predniesol predseda klubu Josef Surman.  V 

správe o činnosti kluby zhodnotil činnosť klubu  od poslednej výročnej členskej schôdze. 

Zameral sa na vyhodnotenie splnenia uznesenia z VČS konanej v r.2016 a jednotlivých 

uznesení. V správe rozobral aj spoluprácu s orgánmi štátnej správy, samosprávy, s okresným 

výborom JDS a Oblastným výborom SZ PB. Skonštatoval, že plánované akcie sa podarilo 

splniť v plnom rozsahu a na výbornej úrovni. Vytkol členom klubu malú aktivitu ako aj účasť 

na prioritných akciách , ktoré boli radou klubu organizované v spolupráci s inými, 

partnerskými organizáciami.  

Rovnako spolupráca s jednotlivými subjektmi, s ktorými má klub spísanú dohodu 

o vzájomnej spolupráci, bola pre činnosť klubu prínosom a napomohlo ku zvýšeniu vnútornej 

činnosti klubu a spokojnosti členov klubu s vykonávanými aktivitami. V závere stanovil  

hlavné úlohy pre ďalšiu činnosť klubu a oboznámil prítomných s Plánom činnosti na rok 

2017.  

    

      Správu  o správnosti hospodárenia klubu v roku 2016 predniesol predseda kontrolnej 

komisie, kde konštatoval, že hospodárenie klubu bolo vykonávané v súlade so Smernicou pre 

hospodárenie  a  pri vykonanej kontrole neboli zistené nedostatky. 

    Správu o hospodárení klubu za rok 2016 predniesol hospodár klubu  pán Kovanda Jiří. 

Oboznámil prítomných s čerpaním finančných prostriedkov za rok 2016 a konštatoval, že klub 

hospodáril s prebytkom, ktorý bude prevedený do roku 2017. 

     

     V ďalšom predseda klubu oboznámil účastníkov jednania s finančným rozpočtom na rok 

2017, ktorý bol spracovaný ako vyrovnaný, s upozornením na najväčšie finančné zaťaženie pri 

realizácii streleckej súťaže v mesiaci jún 2017. 

           

     V diskusii členovia klubu vystúpili predovšetkým o  oblasti sociálneho zabezpečenia, 

konkrétne úpravy zákona 461/2003 Z.z.. Bolo konštatované, že nejaké jednanie prebehlo, ale  

závery z neho nie sú známe. Členská schôdza poverila predsedníctvo  klubu, aby o týchto 

otázkach písomne žiadala informáciu od zodpovedných orgánov JDS a o výsledku informovala 

členskú základňu. 

 

     Jednanie schôdze bolo ukončené hlasovaním o základných dokumentoch , ktorými sa bude 

klub riadiť v roku 2017. 

 

                                                                                                              Predseda klubu 

                                                                                                              Ing. Josef Surman 


